
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 6 maj 2024 

 
Plats: Medlemslokalen 150 kvar 
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, Mats 
Kjellen, Fredrik Handfast, Caroline Fagerberg, Ronny Andreazon 
 

§ 1 Mötets öppnande  
 Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
  Dagordningen godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Mats Kjellen valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-Inga nya medlemmar sedan förra mötet 
-Bidrag från Skara Kommun på 1000 kr har inkommit 
-Bidrag från förra årets aktiviteter kan sökas, Fredrik ombesörjer 
detta. 
 
§6 Skrivelser :  
 -Mail från deltagare i provlopp har inkommit, frågan utredd av 
Emma. 
 
 
 
 
 



§7 Rapporter 
Mats, Emma: 
BTR-konferens: 
-Ola omvaldes som ordförande samt Axevallas Bernie Noren invaldes 
i styrelsen. 
-Verksamhetsplanen för 2024 diskuterades 
-Verksamhetskonferens planeras på Eskilstuna i augusti. 
 
Emma: 
Rapport från Konsortiemöte: 
-Samtliga vinnarekipage på alla banor kommer att få en film från TR-
media. 
-Mycket diskussioner angående framtiden för travsporten 
 
Banmöte 
Mats : 
-Fortsatt problem med vatten på skogsbanan 
-Låsningar på boxdörrar (klämrisk) skall åtgärdas på resterande boxar 
baksidan första gästboxlängan. 
-Medskick till nästa möte från Hans; varningsskylt vid infart från 
sommarland är helt oläslig. 
 
Hans: 
-Skyltar 150 kvar är levererade. 
-Inköp av apple-TV modul har utförts. (för bättre bild på våra TV-
skärmar. 
-Arbetsdag för medlemslokalen planeras i maj. 
 
 
§8 Aktiviteter/årshjul 
 
Medlemslokalen: 
-Falköpingsgänget vill hyra vid lunchtrav 12 juni, Helena håller i 
detta, samt kommer även att vara öppet för medlemmar denna dag. 
-BTR hyr lokalen för styrelsemöte Lördag 20 juli kl 10:00 
-Ulla Dickens hyr lokalen 18-20 okt. 
 



 Avstämning Provloppis 
 Emma: 
-Alla punkter under kontroll 
 
 
 
§9 Nya frågor 
 Hans: 
-Ändring av regler för juniorjakten tas upp vid nästa möte. 
- Pris till Bosse Hellqvist (namnförslag medlemslokalen), Helena fixar 
detta. 
-Reparation av tvättmaskinslucka beställd 
 
Per: 
-Kommer att uppdaterar körsvenslistan för provlopp (Juniorer 
placeras överst i listan) 
 
§10 Nästa möte 
 
-Medlemslokalen 150 kvar 3 juni 18:30 
 
 
 
§11 Avslutning 
Fredrik tackade styrelsen för ett bra möte samt avslutade detsamma. 
 
 

-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf  Fredrik Handfast                        sekreterare  Hans Walker                           

 

…………………………….. 

Justeras Mats Kjellen 

                                      


